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MØDEDATO 

13. november 2018 
 
MØDEREFERAT ANGÅENDE 

Skolebestyrelsesmøde 
 
KOPI TIL 

 
 
REFERENT 

Anders Knudsen 

 

Tilstede: Mads Fonager, Mette Olivius, Charlotte Hiorth, Pernille Melchiorsen, Tina Bonde, 

Gitte Pedersen, Mette Birkemos 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. Tillægspunkt: Forældrehenvendelse om toiletterne på 

Lilleskolen (under eventuelt). 

 

2. Godkendelse af referat 

Referatet godkendt. 

 

 

Punkter til orientering: 

 

3. Meddelelser fra: 

- Elevråd 

Skolefesten gik rigtig godt. Der blev solgt rigtig godt. 

Ønsker: andre borde/nye møbler til klasselokaler, opbevaringsmøbler. 

 

- SFO 

Julebazar er i planlægningsfasen. Der kommer en ny studerende til december. 

 

- Formanden 

"Formandsmøder" er udsat på ubestemt tid, da man skal se på stukturen. 

 

- Skoleleder 

Nyt skema og ny fagfordeling pr. 1. november. Elever og personale har taget 

ændringerne med oprejst pande. Alt det praktiske er bragt i orden og vi ser 

fremad. Næste fagfordeling starter i januar. 

Projekt "Skolehund" er i sin afgørende fase. Lillen har fundet en egnet hund, en 

bichon havanais, på 5 år som vi køber.  

Ledelsen er ved at lave en "målaftale" som skal drøftes med vores direktør i 

slutningen af november. Vi skal i den forholde os til de politiske målsætninger 

file://///kk.intern.dk/Userhome/Homedir/ankd/My%20Documents/Skolebestyrelse/101018/www.sveboelle-skole.dk
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og at mindske elevfravær og øge trivsel, bedre de faglige resultater samt at 

styrke "den åbne skole" og samarbejde ud af huset. 

For at øge fagligheden gør har vi lavet et hold for de stærke elever i matematik i 

overbygningen. Desuden er læsevejleder og matematikvejleder i hvert team for 

at understøtte og stå for fremdrift sammen med ledelsen. 

Vi pønser på at lave fagdage i kommende skoleår. 

Vi holder jævnlige møder med UVM da vi er i tilsyn. 

Alle skal bade efter idræt. AK sender besked ud til alle elever og forældre om at 

ALLE skal i bad efter idræt. 

 

4. Nyt fra forældremøder/arrangementer 

Intet. Alle forældremøder er afviklede. 

 

 

Punkter til drøftelse: 

 

5. Evaluering af skolefest  

Pernille har lavet en checkliste.  

- nogle synes festen varede for længe. 

- oprydning: det skal præciseres, at der er fælles oprydning. 

- nogle synes at kagekonkurrence tog for lang tid. Kan alle være med til at smage 

og stemme? 

- SFO har fået meget ros for deres aktiviteter. 

- det var svært at se musikindslaget. 

- hyggeligt at man sidder i klasserne. Det holder vi fast i. 

- "ungdomsrum"? 

- Skoletorvet var gennemgangsrum. Vi skal sørge for at have aktiviteter her i løbet 

af aftenen. 

- synd, at diskoteket lå i motionsrummet. 

- vi skal søge om sponsorstøtte til næste fest og aktivere forældre mere. 

- Janni laver regnskab. Umiddelbart ser det ud til at der er underskud. 

- Måske skal festen flyttes til en fredag i foråret. 

- Skolebestyrelsen skal mødes i god tid før på dagen. 

- mange muligheder, hvis vi flytter festen udendørs. Dette drøfter vi senere. 

 

6. Velkomst af nye elever 

Udsættes til næste møde. Husk overgangen fra 0. til første klasse.  

 

7. Vikardækning 

Vi bruger for mange penge på vikardækning. Dette prøver vi at minimere ved at 

melde fra til møder mv. 

 

8. Møde med kontaktforældre 

Vi holder ikke møde i år. Hvis det bliver aktuelt holder vi et møde. 

 

9. Eventuelt 

Ønske fra 6. klasse om maling og istandsættelse af klasselokale. 

AK undersøger om vi kan få et busskur. 

Toiletter på Lilleskolen: Forældrehenvendelse om uhumske toiletter. Vi har haft 

problemer med små elever der har svært ved det. Vi har "lokaliseret problemet".  

Vi arbejder med problemet. 


